

# CATERING ORDER FORM 美食訂購表格

Customer Name 顧客姓名 \_\_\_\_\_ Contact Number 聯絡電話 \_\_\_\_\_

Order Date 訂購日期 \_\_\_\_\_ E-mail Address 電郵地址 \_\_\_\_\_

Self Pick-up 自行提取 (Hysan Place 希慎廣場分店)

Pick-up Date 提取日期 \_\_\_\_\_ Pick-up Time 提取時間 12:00 - 1:00 pm / 5:00 - 6:00 pm

Delivery 送貨

Recipient Name 收貨人姓名 \_\_\_\_\_ Contact Number 聯絡電話 \_\_\_\_\_

Delivery Date 送貨日期 \_\_\_\_\_ Delivery Time 送貨時間 1:00 - 2:00 pm / 6:00 - 7:00 pm

Delivery Address 送貨地址 \_\_\_\_\_

We will confirm your order within three working days and send confirmation email to your email address above. The order may not be accepted due to peak periods and/or shortage of supply. **The order will only be in force at the time we confirm your order.**

我們將於三個工作天內確認訂單並傳送確定資料至上述電郵地址。訂單或會因應繁忙時段及/或訂購量需求而未能成立，**訂單之成立概以最終確認為準。**

## Terms and Conditions

1. Please visit any LIFETASTIC store or contact our Customer Service by Tel/WhatsApp +852 3611 9766 (Mon - Fri 9am-6pm) to make your order at least seven working days prior to the date of function. 100% of the quotation sum is required upon confirmation.
2. Availability of products may vary. Prices and products listed herein are subject to change from time to time without prior notice. Customers should refer to prices and products quoted at the time of order.
3. For cancellation or notice of change, four working days prior to the date of self pick-up or delivery is required. No cancellation nor amendment including items ordered, pick-up or delivery date, time and location will be accepted if notice is made within four working days.
4. Please present the original copy of the receipt for self pick-up orders. Orders not picked up on the designated date and location will be deemed invalid, and no refund will be allowed.
5. Complimentary delivery service for a single location is provided upon ordering. Delivery to outlying islands or remote areas is not available or subject to additional charges. Customers need to ensure that someone receives the food within the delivery time, otherwise the driver will charge an additional waiting fee depending on the situation or have the right to return the food to us. No rebooking, re-production or refund will be made in this regard.
6. In case of missing or wrong food, please notify us on the same day so that we can arrange replacement or refund. If you fail to notify on the same day, no compensation will be made.
7. Delivery service may be delayed in the event of bad weather, traffic, and/or other uncontrollable conditions. Self pick-up and delivery service will be suspended during red or black rainstorm warning, or the hoisting of typhoon signal no.8 or above. Please contact our stores or Customer Service for alternative arrangement.
8. Provided cutlery set by person, every extra set will be charged HK\$5/set.
9. VENUE setup including rental equipment, centerpieces etc is available for an additional fee. Please contact our Customer Service for more details.
10. LIFETASTIC Limited reserves the right of all final decisions in case of any disputes.

## 訂購條款及細則

1. 請至少在活動日期前七個工作天親臨任何一間LIFETASTIC分店或致電/WhatsApp +852 3611 9766 (週一至週五上午 9 點至下午 6 點) 聯絡客戶服務進行預訂。預訂確認後需支付全數訂購費用。
2. 產品的供應情況可能會有所不同。此處列出的價格和產品或會不時更改，恕不另行通知。客戶應參考訂購時報價的價格和產品。
3. 如需取消或更改，必須於提取或送貨日期前四個工作天通知，少於四個工作天內通知的訂單將不接受取消或更改，包括訂購產品、提取或送貨日期、時間、提取分店及送貨地址。
4. 如自行提取食物，顧客須攜同收據正本，於訂單上之指定日期、時間及分店提取食物，逾期將當作無效，所付之金額將不獲退還。
5. 每張訂單提供單一地點免費送貨服務。離島或偏遠地區不提供送貨服務或需額外收費。顧客需確保送貨時間內有人收貨，否則司機將因應情況而收取額外等候費，或有權送還食品於本公司。本公司不會就此作出任何改期、重新製作食品或退款。
6. 如送漏或送錯食物，請即日作出通知，以便安排補送或退款。若未能即日作出通知，恕不作出任何補償。
7. 如遇惡劣天氣、交通和/或其他不可控因素，送貨服務可能會延遲或取消。紅色或黑色暴雨警告、八號或以上風球懸掛期間，提取及送貨服務將會暫停。請致電/WhatsApp 聯絡分店或客戶服務了解更改安排。
8. 免費即棄餐具按套餐人數提供，額外餐具需另外收取每套HK\$5。
9. 另提供場地佈置服務(包括租賃設備及裝飾品等)。請聯絡分店或客戶服務了解費用等詳情。
10. 如有任何爭議，LIFETASTIC Limited保留最終決定權。

\* For internal use only 此欄由員工填寫

Order Number 訂單編號

Staff 負責員工

LIFETASTIC®

# Catering Menu

## LIFETASTIC PACKAGE 套餐

### Plan A (6 pax) \$1200

Choice of 2 Starters (Half Portion) +  
1 Salad + 2 Mains (Half Portion)  
任選2款頭盤(半份)+1款沙律+2款主菜(半份)

### Plan B (10-12 pax) \$2450

Choice of 2 Starters + 2 Salads + 2 Mains  
任選2款頭盤+2款沙律+2款主菜

**FREE** one small size whole cake 送小尺寸原個蛋糕一個(\*398)

#### \* Plan A and B

Applicable to self-pickup only. For delivery service, we will charge \$300.  
只適用於自行提取，送貨服務須附加運費\$300。

### Plan C (20-23 pax) \$4500

Choice of 3 Starters + 2 Salads + 3 Mains  
任選3款頭盤+2款沙律+3款主菜

**FREE** one medium size whole cake 送中尺寸原個蛋糕一個(\*588)

### Plan D (33-38 pax) \$7000

Choice of 5 Starters + 3 Salads + 5 Mains  
任選5款頭盤+3款沙律+5款主菜

**FREE** one large size whole cake 送大尺寸原個蛋糕一個(\*788)

### Plan E (Above 45 pax) \$8750

Choice of 8 Starters + 3 Salads + 7 Mains  
任選8款頭盤+3款沙律+7款主菜

**FREE** one grand size whole cake 送加大尺寸原個蛋糕一個(\*1188)

## SALAD 沙律

Slow-cooked Chicken Breast Salad (1kg)  
慢煮雞胸肉沙律 (1公斤)

Avocado Tofu Salad with Yuzu Sesame Dressing (1kg)  
柚子芝麻汁牛油果豆腐沙律 (1公斤)

Crab Meat & Green Apple Beetroot Salad (1kg)  
蟹肉青蘋果紅菜頭沙律 (1公斤)

\* One Additional Portion 另加一份 \$299

Avocado Crab Roe Smoked Salmon Salad (1kg)  
牛油果蟹籽煙三文魚沙律 (1公斤)

Grilled Beef Tenderloin Mozzarella Salad with  
Vinaigrette (1kg)  
香燒牛柳粒水牛芝士沙律配油醋汁 (1公斤)

\* One Additional Portion 另加一份 \$349

## STARTER 頭盤

Fried Corn with Pepper Salt  
椒鹽黃金粟米

Cheddar Cheese Baked Mexican Tortilla Chip  
車打芝士焗墨西哥脆脆片

Roasted Buffalo Chicken Drumstick (One Portion 1kg)  
香辣水牛城雞腿 (1份1公斤)

Honey Chicken Wing (One Portion 1kg)  
蜜糖雞翼 (1份1公斤)

Korean Spicy Chicken Wing (One Portion 1kg)  
韓風地獄魔鬼辣雞翼 (1份1公斤)

Baked Potato Wedge with Cheese &  
Bolognese Sauce (One Portion 12pcs)  
芝士肉醬焗薯角 (1份12件)

Baked Meatball with  
Cheese Spinach Cream Sauce (One Portion 12pcs)  
芝士菠菜忌廉汁焗肉丸 (1份12粒)

Tartar Sauce Egg Salad and  
Tomato Mini Croissant (One Portion 12pcs)  
他他醬蛋沙律鮮番茄迷你牛角包 (1份12個)

Smoked Salmon Mini Sandwich with  
Thousand Island Dressing (One Portion 12pcs)  
千島醬煙三文魚迷你三文治 (1份12件)

Avocado Prawn Cheese Portobello Mushroom (One Portion 12pcs)  
牛油果大蝦芝士焗大啡菇 (1份12隻)

\* One Additional Portion 另加一份 \$199

Mini Seafood Stuffed Scallop (One Portion 12pcs)  
迷你海鮮釀帶子蓋 (1份12件)

Japanese Bonito Flakes Beef Hot Dog (One Portion 12pcs)  
和風木魚花牛肉熱狗 (1份12個)

\* One Additional Portion 另加一份 \$299

## MAIN 主菜

Parma Ham Cheese Pizza (One Portion 10"x2pcs)  
巴馬火腿芝士薄餅 (1份 10吋x2個)

Thousand Island Seafood Pizza (One Portion 10"x2pcs)  
千島海鮮薄餅 (1份 10吋x2個)

\* One Additional Portion 另加一份 \$249

Dual Cheese Lobster Pizza (One Portion 10"x2pcs)  
雙色芝士龍蝦薄餅 (1份 10吋x2個)

Roasted Whole Spring Chicken with Gravy  
(One Portion 3pcs)  
燒汁烤原隻春雞 (1份3隻)

Cream Golden Eye Barramundi (1kg)  
忌廉金目鱸魚 (1公斤)

Black Truffle & Mushroom Spaghetti (1.5kg)  
黑松露雜菌意大利粉 (1.5公斤)

Carbonara (1.5kg)  
卡邦尼意大利粉 (1.5公斤)

Spaghetti Bolognese (1.5kg)  
意式香草芝士肉醬意大利粉 (1.5公斤)

Mentaiko Prawn Spaghetti (1.5kg)  
明太子大蝦意大利粉 (1.5公斤)

Lobster & Pearl Scallop Spaghetti with  
Cheese Cream Sauce (1.5kg)  
原隻龍蝦珍珠帶子芝士忌廉汁焗意大利粉 (1.5公斤)

Spaghetti alle Vongole (1.5kg)  
白酒蜆肉意大利粉 (1.5公斤)

Tom Yum Seafood Linguine (1.5kg)  
泰式冬蔭功海鮮扁意粉 (1.5公斤)

Spicy Pork Belly Vodka Cream Macaroni (1.5kg)  
辣豬腩肉伏特加忌廉通粉 (1.5公斤)

Parma Ham & Vegetables Cheese Risotto (1.5kg)  
巴馬火腿雜菜芝士意大利飯 (1.5公斤)

\* One Additional Portion 另加一份 \$399

## ADD-ON 加配

### DRINK 飲品

Juice (1L)  
果汁 (1升) \$150

Long Black (1L)  
黑濃咖啡 (1升) \$100

English Breakfast Tea (1L)  
英式早餐茶 (1升) \$100

Latte (1L)  
牛奶咖啡 (1升) \$150

### DESSERT 甜品

Exquisite Party Cake Set  
精緻派對蛋糕套裝 \$288 (6件/pcs)

5 (W) x 5 (D) x 4.5 (H) cm  
\$568 (12件/pcs)

\* Please contact us for other choices. 備有其他選擇，歡迎查詢。